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10. septembra 2024 o 17:00 hod. (utorok) 
                                 v zasadačke OcÚ v Dlhom Poli 
 

                                                                        

 

P R O G R A M 

 

 

1.  Otvorenie 

2.  Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice 

3.  Voľba návrhovej komisie a mandátovej komisie 

4. Schválenie VZN č. 2/2024 o dočasnom obmedzení alebo zákaze používania pitnej vody 

v čase jej nedostatku, o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného 

odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní žúmp 

5. Schválenie VZN č. 3/2024 o prevádzkovaní verejného vodovodu 

     6. Schválenie VZN č. 4/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

trhových miestach 

     7. Príprava návrhu zmeny VZN o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za 

sociálne služby 

     8. Prerokovanie zvýšenia úhrady klientov Domova seniorov pre rok 2025 

     9. Kontrola záznamov o oboznámení zamestnancov DS s vnútornými predpismi 

   10. Kontrola spôsobu úhrad klientov DS so zameraním na stav dlhodobých pohľadávok 

   11. Správa audítora o výsledku auditu obce 

   12. Ostatné    

   13. Návrh na uznesenie 

   14. Záver 
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Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
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1.  Otvorenie 

Starosta obce privítal prítomných a skonštatoval, že OZ je spôsobilé rokovať a je uznášania 

schopné, nakoľko v čase otvorenia zasadnutia OZ boli prítomní šiesti poslanci. Následne starosta 

oboznámil prítomných s programom rokovania OcZ.  

Program bol jednohlasne schválený. 

 

2.  Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice 

Vedením zápisnice bola poverená Ing. Monika Ďuráčiková. Za overovateľov zápisnice boli 
poverení Mgr. Rudolf Králik a Peter Rybárik. 

 

3.  Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli zvolení PhDr. Magdaléna Lacková a Mgr. Martina Ďurčová. 

Do mandátovej komisie boli zvolení Ing. Marta Boráková a Ing. Rastislav Dančík. 

 

4. Schválenie VZN č. 2/2024 o dočasnom obmedzení alebo zákaze používania 

pitnej vody v čase jej nedostatku, o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní žúmp 

Starosta obce predniesol prítomným návrh horeuvedeného VZN, ktorý sa týka ustanovenia 

podmienok v čase obmedzenia užívania pitnej vody a v čase zákazu užívania pitnej vody, 

náhradného zásobovania pitnou vodou v čase jej nedostatku, náhradného odvádzania 

odpadových vôd, zneškodňovania obsahu žúmp a prípadných sankcií za porušenie VZN. 

Poslankyňa Ing. Marta Boráková uviedla, že najlepšie riešenie by bolo, keby sa nainštalovali 

vodomery, tiež mala otázku, v akom štádiu je projekt kanalizácie. 

Starosta obce v súvislosti s kanalizáciou uviedol, že momentálne prebieha vysporiadavanie 

pozemkov. Predpokladá sa, že stavebné povolenie bude vydané až v roku 2025. K vodomerom 

uviedol, že je nutné najskôr uzatvoriť zmluvy s občanmi na verejný vodovod.  
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Poslankyňa PhD. Magdaléna Lacková uviedla, že má neustále sťažnosti od občanov týkajúce sa 

kalnej vody v časti obce Záhrady. 

Starosta obce uviedol, že rezervoár v časti obce Záhrady sa bude čistiť 2 krát do roka. 

Ďalšie pripomienky, ktoré by boli nutné zapracovať do návrhu VZN neboli vznesené. Poslanci sa 

na navrhovanom VZN jednohlasne uzniesli. 

Uznesenie č. 28/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p.  

sa uznáša na 

VZN č. 2/2024 o dočasnom obmedzení alebo zákaze používania pitnej vody v čase jej nedostatku, 
o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd 
a o zneškodňovaní obsahu žúmp. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

5. Schválenie VZN č. 3/2024 o prevádzkovaní verejného vodovodu 

 

Starosta obce predniesol prítomným návrh horeuvedeného VZN, ktoré upravuje prevádzkovanie 

verejného vodovodu, najmä podmienky pripojenia na vodovod, povinnosti vlastníka vodovodnej 

prípojky a povinnosti odberateľa. K navrhovanému VZN neboli vznesené žiadne pripomienky 

a poslanci sa na VZN jednohlasne uzniesli. 
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Uznesenie č. 29/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p.  

sa uznáša na 

VZN č. 3/2024 o prevádzkovaní verejného vodovodu. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

 

6. Schválenie VZN č. 4/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania 

služieb na trhových miestach 

 

Starosta obce predložil prítomným návrh horeuvedeného VZN, ktoré upravuje podmienky 

predaja výrobkov a poskytovanie služieb na trhových miestach v obci. Starosta obce ďalej 

uviedol, že je nutné, aby stánky boli iba z jednej strany cesty.  

Občan Peter Beniač uviedol, aby sa stánky nedávali do zákruty. 

Poslankyňa Mgr. Martina Ďurčová dala pripomienku, aby spolky, ktoré pôsobia na území obce 

Dlhé Poli boli oslobodené od poplatku za predaj. 

Do navrhovaného VZN za zapracuje pripomienka o oslobodení od poplatku pre spolky pôsobiace 

v obci. 

Prítomní poslanci s návrhom VZN jednohlasne súhlasili. 
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Uznesenie č. 30/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p.  

sa uznáša na 

VZN č. 4/2024 o určení podmienok predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach 
v obci s navrhovanými pripomienkami. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

7. Príprava návrhu zmeny VZN č. 5/2024 o poskytovaní sociálnych služieb, 

o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby 

 

Starosta obce Ing. Tibor Gajdošík predložil prítomným návrh horeuvedeného VZN, ktoré sa týka 

konania vo veci sociálnych služieb, povinností prijímateľa sociálnej služby, opatrovateľskej služby 

a výšky úhrad za opatrovateľskú službu. Najpodstatnejšou zmenou je zvýšenie úhrady za 

opatrovateľskú službu, ktorej výške je v súčasnosti 0,60 Eur/hod. Navrhujeme jej zvýšenie na 1 

Euro/hodinu. Ďalej starosta obce uviedol, že v súčasnosti máme na obci dvoch opatrovateľov, 

ktorí sú cez projekt v roku 2024 a v roku 2025 financovaní cez projekt Úradu práce, soc. vecí 

a rodiny. Bez dotácie sú náklady na opatrovateľov cca 20 000 Eur, pričom úhrada od klientov je 

v rozmedzí cca od 2 000 – 4 000 Eur. Čiže je nutné zvýšiť výšku úhrady.  

Po vzájomnej diskusii sa poslanci dohodli na výške úhrady 1 Euro/hodina. Návrh VZN č. 5/2024 

bude predložený na schválenie na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
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Uznesenie č. 31/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

prípravu návrhu zmeny VZN č. 5/2024 o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad 
za sociálne služby. Navrhovaná platba za sociálne služby je 1 Euro/deň. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

8. Prerokovanie zvýšenia úhrady klientov Domova seniorov pre rok 2025 

Ing. Dana Veveričíková informovala prítomných o aktuálnom stave klientov v Domove seniorov 
a o výške ich úhrad.  Momentálne je naplnená kapacita 25 klientov, na dennom stacionári je 
jedno miesto voľné. V poradovníku je 46 žiadateľov, pričom sa postupuje tak, že prioritne po 
uvoľnení miesta sa oslovia prioritne čakatelia s trvalým pobytom v Dlhom Poli. Mesačná úhrada 
klienta je cca 600 Eur. Z 25-tich klientov je 18 klientov, ktorým doplácajú za pobyt v Domove 
seniorov ich príbuzní. Jednej občianky s trvalým pobytom v Dlhom Poli dopláca obec. Čiže väčšine 
klientov dôchodok nepokrýva výšku úhrady. Je preto nutné zvážiť navrhované zvýšenie úhrady 
za pobyt. 

Starosta obce uviedol, že momentálne obec na chod Domu seniorov musí doplácať, pretože 
dotácia od MPSVaR SR nie je postačujúca. Taktiež sa plánuje v budúcom roku navýšenie platov 
zamestnancov o 10 % a tiež je nutné prijať sociálnu pracovníčku. Podľa prepočtov, ak chceme 
zvýšiť mzdy a prijať novú silu, je nutné zvýšiť mesačnú úhradu klienta minimálne na 620 Eur aj 
viac. Poplatok za denný stacionár navýšiť o 10%. Mimo spomínaných nákladov na mzdy je taktiež 
nutné zakúpiť centrálu a oplotiť pozemok okolo Domu seniorov. Pri platbe 620 Eur nie je 
zabezpečené vyrovnané hospodárenie Domu seniorov. 
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Ing. Marta Boráková uviedla, že obec nemôže všetky peniaze míňať na chod Domu seniorov 
a keďže sa v budúcom roku budú valorizovať dôchodky, tak zvýšenie úhrady na 620 Eur by mohlo 
byť prijateľné. 

Mgr. Martina Ďurčová navrhla zvýšenie na 650 Eur, keďže všade je samozrejmosťou, že za pobyt 
doplácajú aj príbuzní. 

Starosta uviedol, že na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva bude pripravené VZN č. 
5/2024 s navrhovanou sumou úhrady v rozpätí od 620 - 650 Eur, s tým, že sa ešte výška úhrady 
môže pripomienkovať. 

 

Uznesenie č. 32/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

prerokovanie zvýšenia úhrady klientov Domu seniorov pre rok 2025, ktorá by mala byť vo výške 
min. 620 Eur/mesiac. Obecné zastupiteľstvo navrhuje navýšiť pre rok 2025 cenu za denný 
stacionár o 10 %. VZN o podmienkach poskytovania sociálnej služby v Dome seniorov bude 
predložené na nastávajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

9. Kontrola záznamov o oboznámení zamestnancov DS s vnútornými predpismi 

zariadenia 

 

Kontrolórka obce Ing. Viera Blažeková informovala prítomných o horeuvedenej kontrole, ktorej 

cieľom bolo preveriť dodržiavanie a uplatňovanie príslušných ustanovení jednotlivých interných 

predpisov. K dátumu 31.7.2024 bolo v Zariadení pre seniorov zamestnaných 15 zamestnancov. 
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Na záznamoch o oboznámení zamestnanca s vydaním interného predpisu sú podpisy všetkých 

zamestnancov. 

 

 

Uznesenie č. 33/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

výsledok kontroly záznamov o oboznámení zamestnancov Domu seniorov s vnútornými 
predpismi. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

10. Kontrola spôsobu úhrad klientov v Dome seniorov so zameraním na stav 

dlhodobých pohľadávok 

 

Kontrolórka obce Ing. Viera Blažeková informovala prítomných o výsledku kontroly spôsobu 

úhrad klientov v DS. K 30.6.2024 bolo v DS ubytovaných 23 klientov a denný stacionár 

navštevovali dvaja klienti. Klienti úhrady platia pravidelne a v plnej výške. Iba jedna klientka 

s trvalým pobytom v obci nemá dostatočný dôchodok na pokrytie mesačných úhrad a preto jej 

obec za pobyt dopláca.  

 

Uznesenie č. 34/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 
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výsledok kontroly spôsobu úhrad klientov v Dome seniorov so zameraním na stav dlhodobých 
pohľadávok. 

 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

11. Správa audítora o výsledku auditu obce 

 

Kontrolórka obce Ing. Viera Blažeková informovala prítomných o výsledku auditu obce. Pri 

vykonávaní auditu neboli zistené žiadne závažné nedostatky, ktoré by poukazovali na 

nehospodárne vynakladanie finančných prostriedkov.  

 

Uznesenie č. 35/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dlhé Pole podľa § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

správu audítora o výsledku auditu obce. 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Rudolf Králik, Peter Rybárik, Ing. Marta Boráková, PhDr. Magdaléna 

Lacková, Ing. Rastislav Dančík, Mgr. Martina Ďurčová 

Neprítomní poslanci: Ingrid Letková, Mgr. Jozef Šeda, Roman Ďuráčik 
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Výsledok hlasovania: 

- za: 6 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 

12. Ostatné 

 

1. Starosta obce informoval prítomných o realizovaných a pripravovaných projektov v obci: 

- Radou partnerstva ŽSK bol schválený projektový zámer: Zlepšenie kvality a inklúzie 

v rámci vzdelávania na ZŠ v obci Dlhé Pole v hodnote 537 105,00 Eur. Hlavnými aktivitami 

projektu sú debarierizácia školy, MT a IKT vybavenie pre zriadenie inkluzívneho priestoru, 

rekonštrukcia a vybavenie školskej kuchyne, výmena svietidiel v triedach, vybudovanie 

jazykového laboratória, rekonštrukcia podlahy a obloženia v telocvični a rekonštrukcia 

multifunkčného ihriska a bežeckej dráhy. Budeme ešte predkladať žiadosť o NFP na 

MIRRI.  

- Boli podané žiadosti na Environmentálny fond na vybudovanie zberného dvora v obci, na 

nákup traktora, malotraktora a veľkoobjemových kontajnerov. 

- Robila sa oprava ciest, ktoré realizovala Slovenská správa ciest, naplánovaná je aj oprava 

cesty na Hlaváčovej. Z vlastných prostriedkov obec realizovala menšie opravy miestnych 

komunikácií. 

2. Mgr. Martina Ďurčová spomenula vyjadrenie šperkárky Petry Tóth na adresu našej obce, ktoré 

sa šírilo na sociálnych sieťach a bol o tom napísaný aj článok v novinách. Starosta obce uviedol, 

že sa pani Tóth ospravedlnil v emaily a napíše ešte v spolupráci s Magdou Lackovou 

ospravedlňujúci list, keďže chcú aj vyjadrenie starostu pre žilinak.sk. 

 

3. Prítomný občan p. Peter Beniač chce dať do pozornosti stav detských ihrísk v obci, ktoré sú 

v zlom stave a neudržiava sa ich okolie. V parku pri obecnom úrade by bolo vhodné nejaké 

oplotenie od cesty. Čo sa týka kosenia v obci, tak ak sa nestíha, mohol by sa prijať ďalší 

zamestnanec na obecný úrad a taktiež kúpiť na obec auto. Taktiež spomenul projekt značenia 

vedľajších ciest, ktorý nie je zrealizovaný. K téme komunálneho odpadu sa pýtal, či si vieme 

skontrolovať počet vyvezených nádob, či sa náhodou neberie odpad aj mimo označených 

nádob. 

Starosta obce k téme ihriská uviedol, že tu nemáme žiadne iné obecné plochy na nové detské 
ihriská, tie čo sú, tak tam sa pravidelne vykonáva ich revízia. Oplotenie ihriska pri obecnom 
úrade by mohlo byť len také nízke, resp. vytvorené živým plotom, keďže je to verejné 
priestranstvo a mal by tam mať prístup každý. Čo sa týka kosenia v obci a prijatia nového 
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zamestnanca, tak sa nad tým uvažuje, ale tento rok to zatiaľ z finančného hľadiska nevychádza. 
Auta na obec je už zakúpené. K projektu značenie vedľajších ciest uviedol, že ešte nemáme 
potvrdenie z Dopravného inšpektorátu. K téme komunálneho odpadu uviedol, že každá 
nádoba je označená čipom a tak vieme skontrolovať, či bola vyvezená nádoba bez čipu. 

 

 

13. Návrh na uznesenie 

PhDr. Magdaléna Lacková prečítala návrh na uznesenia. K uvedenému neboli žiadne 
pripomienky. 

 

14.  Záver  

 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OcZ /19.30 hod/. 

 

 

 

V Dlhom Poli,  11.9.2024 

Zapísala:  Ing. Monika Ďuráčiková 

 

 

Overovatelia zápisnice:                 Mgr. Rudolf Králik   .......................................... 

                                           Peter Rybárik                           ...........................................   


